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Последняя ставка Джорджа Сороса: развалить
Россию и обмануть Китай

ria.ru/20230610/soros-1877329626.html

26904 prohlížení

08:00 10.06.2023 (aktualizováno: 08:12 10. 6. 2023)
© AP Photo / Kevin Wolf

George Soros se již dávno stal téměř synonymem pro nejradikálnější
křídlo anglosaských globalistů, tedy skupinu nadnárodních elit, které
si jsou jisty, že atlantický model globalizace je nejen tou nejlepší, ale
jedinou skutečnou cestou pro všechny lidstvo. A v zájmu jejího
triumfu je třeba bez váhání odstranit všechny překážky, které stojí v
cestě, takže Sorosův postoj k ukrajinské otázce byl zpočátku
maximálně protiruský. Nyní se Soros těší na velký úspěch ukrajinské
ofenzívy a v jeho očekávání sdílí své myšlenky o hlavních hrozbách
pro lidstvo. V nedávném článku Project Syndicate Can Democracy
Survive the Polycrisis?„Nejzajímavější na tom není to, že miliardář
staví ukrajinskou krizi až na třetí místo z hlediska důležitosti, když
dává první dvě hrozby pramenící z umělé inteligence a klimatických
změn, ale jaká má očekávání ohledně porážky Ruska.

https://ria.ru/20230610/soros-1877329626.html
https://ria.ru/20230610/
https://inosmi.ru/20230607/polikrizis-263495457.html
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S umělou inteligencí je Soros jednoduchý: je pro kontrolu nad ní,
protože "AI pomáhá uzavřeným společnostem a představuje
smrtelnou hrozbu pro otevřené společnosti. Důvodem je, že umělá
inteligence je obzvláště dobrá při vytváření nástrojů kontroly, které
uzavřeným společnostem pomáhají monitorovat jejich subjekty." " To
je mírně řečeno diskutabilní (i když srovnáme dnešní úroveň kontroly
průměrného občana na Západě a v Rusku s Čínou), ale pro Sorose,
který vše, co se ve světě děje, vykresluje jako boj mezi demokracií a
totality, bylo by zvláštní nevyužít takto diskutované téma, jako hrozbu
ze strany umělé inteligence k prosazení své oblíbené myšlenky.

Čína nutí partnery k rozvoji a prosperitě
21. května, 08:00

Ani s globálním oteplováním se není čemu divit: podle Sorose se
zrychluje a úzkoprsí němečtí farmáři se nechtějí vzdát svých krav,
protestují a dokonce vyhrávají volby (existují však ropné společnosti,
které zmiňuje spolu se zemědělci).

Soros nemá recept, jak se vypořádat s první částí polykrize (umělá
inteligence), ale má doporučení, jak rychle zavést vše, co již bylo
vynalezeno v boji proti globálnímu oteplování. Ale s ohledem na
ukrajinskou krizi je mu vše jasné a v této jasnosti se objevují nové
důležité nuance.

Ne, kurz porazit Rusko se nemění, navíc Soros věří, že odchod
ukrajinské armády na Krym a zničení krymského mostu bude
začátkem kolapsu naší země.

Sny o zhroucení Ruska nejsou ničím novým ani pro Sorose, ani pro
tu část atlantistů, kteří vsadili na vítězství nad naší zemí na
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ukrajinském bojišti. Vyřazení Ruska ze světové scény by bylo jejich
největším vítězstvím a konečně by se jim otevřela cesta ke
světovládě, kterou po rozpadu SSSR narychlo považovali za
svobodnou . Ale koneckonců, i když Rusko stojí v cestě, budou
muset atlanticisté čelit Číně – není náhoda, že téměř všichni
označují Čínu za hlavní hrozbu pro západní světový řád a Soros je
obzvláště aktivní v útocích na Si Ťin- pchinga . Ukazuje se ale, že se
dá předstírat, že to vše je vratné: "Konec války na Ukrajině bude pro
svět pozitivním šokem. Biden bude mít příležitost snížit napětí
meziUSA a Čína, která je sama v hospodářském poklesu, činí
prezidenta Si Ťin-pchinga vnímavějším k myšlence hledání
porozumění s USA. Biden neusiluje o změnu režimu v Číně; vše, co
chce, je obnovit status quo na Tchaj-wanu .

„Unnatural Union“: Amerika se nechce zbavit iluzí
20. května, 08:00

Porážka Ruska na Ukrajině a snížení čínsko-amerického napětí
poskytne světovým lídrům potřebný prostor, aby se soustředili na boj
proti klimatickým změnám, které hrozí zničit naši civilizaci.“

Takže tady to je: porážka a kolaps Ruska otevře příležitost pro
Spojené státy vyjednávat s Čínou! Světové napětí opadne a všichni
společně se konečně vážně zapojí do boje proti globálnímu
oteplování. Není ani jasné, jestli se smíchy smát, nebo plakat: kdo
ve světě (nemluvě o Pekingu ) je schopen uvěřit, že Spojené státy
chtějí pouze to, aby Čína nechala Tchaj-wan na pokoji? Někdo
zapomněl, že otázka Tchaj-wanu byla minulý rok záměrně ovlivněna
Washingtonem .? Navíc se tak stalo z velké části kvůli tlaku na Čínu
na pozadí nepřátelství na Ukrajině – Američané tak chtěli Číňanům

https://ria.ru/location_SSSR/
https://ria.ru/person_Si_Czinpin/
https://ria.ru/location_Ukraine/
https://ria.ru/location_United_States/
https://ria.ru/location_Taiwan/
https://ria.ru/location_Beijing/
https://ria.ru/location_StateofWashington/


4/7

demonstrovat své odhodlání a varovat je před posilováním vztahů s
Ruskem. Ani jeden z nich neuspěl, a tak se nyní musí vrátit ve snaze
nějak stabilizovat své zhoršující se vztahy s Čínou. A na tomto
pozadí přichází George Soros se sny o tání americko-čínských
vztahů po porážce a kolapsu Ruska!
Problém není v tom, že 92letý miliardář je mimo realitu: ostatně i
mnohem adekvátnější a zkušenější stoletý Kissinger už věřil, že
Ukrajina bude v NATO . Problém je v tom, že ideologové atlantické
globalizace chybují nejen ve své obecné strategii (jako je tomu u
samotného globalizačního modelu), ale i v konkrétních taktických
kalkulacích. Na druhou stranu, sázka na porážku a kolaps Ruska,
víra, že Čínu lze oklamat a oklamat (přesvědčením o absenci
zadržovací strategie a plánů na její rozdrcení), je, jak se zdá, jedinou
sázkou. globalistů. A poslední.

Peking zaútočil na USA v oblasti špičkových technologií
8. června, 08:00

 

13919 просмотров

14:36 10.06.2023
В МИД рассказали, как Россия будет принимать решения по
зерновой сделке

Вершинин: решение по зерновой сделке будут принимать
только исходя из интересов России

https://ria.ru/organization_NATO/
https://ria.ru/20230610/
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Разгрузка украинского зерна. Архивное фото

Читать ria.ru в

ЖЕНЕВА, 10 июн - РИА Новости. Решение о том, продлевать
или нет Стамбульское соглашение по зерну, будет приниматься
только исходя из интересов России, заявил российским
журналистам замглавы МИД РФ Сергей Вершинин по итогам
переговоров с ООН в Женеве.

"Я думаю, что в любых обстоятельствах мы должны
ориентироваться на чёткое понимание интересов российской
стороны. Поэтому именно этим мы будем руководствоваться", -
ответил он на вопрос, намерена ли Россия продлить зерновую
сделку после 18 июля, если ничего не изменится.

МИД: Россия учтет подрыв аммиакопровода при обсуждении
зерновой сделки
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Вчера, 12:18

В Женеве 9 июня состоялся новый раунд переговоров между
Россией, представленной заместителем министра иностранных
дел России Сергеем Вершининым, и ООН, представленной
генеральным секретарем ЮНКТАД Ребеккой Гринспен, по
меморандуму в рамках зерновой сделки.

Черноморская зерновая инициатива, которую 22 июля 2022 года
подписали представители России, Турции, Украины и ООН,
предполагает вывоз украинского зерна, продовольствия и
удобрений по Черному морю из трех портов, включая Одессу.
Согласованием движения судов занимается Совместный
координационный центр в Стамбуле. Президент РФ Владимир
Путин в сентябре указывал, что Запад вывозит большую часть
украинского зерна в свои государства, а не в нуждающиеся
страны Африки.
Зерновая инициатива является составной частью пакетной
договоренности. Вторая часть - меморандум Россия-ООН,
рассчитанный на три года - предусматривает разблокировку
российского экспорта продовольствия и удобрений, среди
главных задач было обозначено переподключение
Россельхозбанка к SWIFT, возобновление поставок
сельхозтехники, запчастей и сервисного обслуживания,
восстановление работы аммиакопровода "Тольятти-Одесса" и
ряд других мер. Как отмечают в Москве, эта часть пакетной
договоренности до сих пор не выполняется.

Посол в Анкаре заявил, что условий для продления зерновой
сделки пока нет
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Вчера, 11:06

 

 
 


